



Styremøte Stjørdal Golfklubb

Møte nr: #4-23

Dato / Tid: 25.09.2023 / 19.00-21.00

Sted: Stjørdal Golfklubb

Innkalt: Espen Søren, Ingrid Sæther, Albert Strand, Andrea Hjellegjerdet, Vibeke Gjønnnes, Leif Eggen, Arve Bremset, Bjørn Steinar Tronstad (vara), Eirik Saasen (vara), Reidar Herre (Daglig Leder).

Ikke til stede: Andrea Hjellegjerdet, Ingrid Sæther, Albert Strand, Bjørn Steinar Tronstad.

Saksliste

1. Utnevnelse av referent. (Espen).
 - a. Espen valgt.
2. Status Aksjoner fra forrige møte – se tabell neste side (Espen)
 - a. Gjennomgått aksjoner og oppdatert liste.
3. Generell driftsstatus (Reidar)
 - a. Sørge for at vi kommer tidlig i gang med marshall tjenester til neste sesong. Største tiltaket for kvalitet og trivsel på banen (hullmerker, torv, tidsbruk, spill uten rett).
4. Klubbmesterskapsturneringer – læring til neste år (Alle):
 - a. Sørge for at alle tre klassene blir spilt på samme helg til neste år.
 - b. Pokaler graveres i etterkant av avslutningsturneringa av Leif.
 - c. Oversikt over klubbmestere er oppdatert i onedriften vår. Men oversikten Hole-in-one er ikke oppdatert, denne må oppdateres.
5. Status komiteer (Komiteledere)
 - a. Barn og Golf (Espen)
 - i. Blir avstemming på spond i forkant av for å finne et treningstidspunkt som passer for flere barn.
 - b. Turnerings- og Sosialkomite (Leif Eggen)
 - i. Avslutningsturnering 30.09.2023.
 - ii. Forslag om å etablere en «light version» av Stjørdal golftour, med fast spilledag i uka og både brutto og netto. Morten Gjønnnes blir med å støtte på det tekniske.
 - iii. Forsinkelse av premier etter turneringer. Må tas tak i, da mange medlemmer er misfornøyde med forsinkede premier.
 - c. Damekomite (Vibeke Gjønnnes)

- i. Status quo, med avslutningsturnering i høst.
 - d. Junior (Morten/Reidar)
 - i. Forslag om regionslag Junior – med Trondheim og Byneset.
 1. Styre konkluderte med at vi ønsker å fortsette med samme junioropplegget som i år også neste år. Vår juniorgruppe teller nå 17 stk, mens Trondheim byneset har langt færre. Så mangelen på spillere å ta av i regionen er utfordrende.
 2. SGK er uansett positiv til å samarbeide på juniorsiden og behjelpe de andre klubbene som sliter med rekrutteringen/opplegg for juniorer.
 3. Driftsselskapet skal diskutere opplegget videre med pro'ene og de andre klubbene onsdag denne uka – så får vi som klubb informasjon fra det møtet.
 - e. Senior (Espen på vegne av Øivind Ingstad).
 - i. Golfbox tilgang til ressursperson uten medlemskap. Bekreftet ok av Driftsselskapet.
 - ii. Støtte til juniorer er betalt ut til klubben (15000kr) 😊
 - f. Elite (Morten)
 - i. Videreutvikle elite-satsningen neste år, mulig også for eldre junior (de som akkurat har blitt for gamle som junior).
- 6. AOB (Alle)
 - a. Gjøre en innsats i vinter for sponsing for juniorsatsning. Må avklares med driftsselskapet slik at man ikke har konkurrerende sponsorer (alle)
- 7. Neste møtedato (Espen)
 - a. 27.10.2023 (Avslutningsmøte – påmelding)

Aksjonsoversikt Styret SGK 2023			
Møte	Aksjon	Ansvarlig	Status
1	Det er utarbeidet en årsplan som vi må distribuere og vedlikeholde på våre hjemmesider. En oversikt over hva som skjer i klubben av treninger/turneringer o.l. (Aktivitetsoversikt) Aksjon: Arve Bremset kaller inn til eget møte med Espen Sjøeng og Jakob Støland.	Arve	22.05: Avventer til Jakob har mer tid til å bistå. Lukket
1	Internasjonal «Damenes golfdag» – Andrea og Vibeke tar aksjon og ser på et arrangement på SGK.	Andrea og Vibeke	22.05: Vibeke sjekker videre til Andrea

1	Vibeke sender ut mail til alle damer registrert i golfbox og informerer om tilbudet til damekomiteen. Aksjon: Vibeke	Vibeke	Lukket
1	Etablere Elite-satsning i klubben	Morten/Reidar	Lukket
1	Vår dugnad 22. april	Reidar	Lukket
1	Del og markedsfør «Impact supporter»	Andrea og Arve	Lukket
1	Ordne med politiattester for de som har treninger med barn og ungdom, jfr krav i NIF	Ingrid	22.05: Søkt
1	Meld på Bjørn Steinar Tronstad på trener 1 kurs (gratis i og med at vi er arrangør)	Espen	Lukket
2	Driftsselskapet trenger funksjonærer til Srixon Match-Play turnering 27-29. mai. Styret meldte seg, men trengs flere. Etterspør i turneringsgruppa og Seniorgruppa.	Reidar/Espen	Lukket
2	Få opp de gamle flaggene på rangen som siktepunkt som midlertidig løsning.	Reidar	Lukket
2	Send mail til Google og kommunen for å bedre situasjonen med trafikk gjennom støkkanvegen (som burde vært gjennom fagerlia)	Eirik	Lukket
2	Få opp oversikt (Tv/plaketter) over klubbmestere og HIO i pro-shop'en.	Espen	
3	Settes opp en ringeliste til Jørgen i pro-shop bestående av folk som er villig til å være Marshall	Arve	
3	Detaljert liste over hvem som har marshall tjeneste og når, for sesongen 2024	Arve	
3	Forbedre hjemmesiden til klubben sammen med driftsselskapet ved Jakob	Arve/(Eirik)	
3	Avslutningsturnering – blokkes i golfbox, Hull 19 tilgjengelig for salg av drikke/enkel servering?	Arve/Leif	
3	Oppfordring til alle dame-medlemmer i klubben om å bli med på arrangementene til dame-komiteen	Vibeke	
3	Pusse opp klubb-rommet i høst/vinter	Andrea/Vibeke	
4	Etablere en «light version» av Stjørdal golftour, med fast spilledag i uka og både brutto og netto. Morten Gjønnes blir med å støtter.	Morten Gjønnes/ Leif Eggen /	
4	Pokaler graves i etterkant av avslutningsturneringa	Leif Eggen	
4	Oversikten over Hole-in-one er ikke oppdatert, denne må oppdateres.	Espen	
4	Gjøre en innsats i vinter for sponsing for juniorsatsning. Må avklares med	Alle	

	driftsselskapet slik at man ikke har konkurrerende sponsorer		
--	--	--	--